
 
Møtereferat FAU Os skole 

Dato: 16.11.2022 

Tid: 17.00-18.30 

Sted: Personalrommet, Rødsberg Ungdomsskole 

Til stede: Maria Lehmann, Marie Lislerud Midtfjeld, Kjetil Østereng 

   

Sak 22.24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent uten ytterligere anmerkninger. 

Sak 22.25 Oppfølging av referat fra forrige møte 
Siste regulære FAU-møte ble avholdt 25. mai 2022, altså før det ordinære årsmøtet 15. juni. Det var 
ingen referatsaker å behandle. Det påpekes at det er svært vanskelig å sikre rekruttering av FAU-
representanter fra trinnene, noe som igjen gjør at et FAU-styre ikke kan konstitueres. Leder, som er 
valgt direkte av årsmøtet, fortsetter rekrutteringsarbeidet med sikte på et konstituerende møte i 
slutten av januar. 

Sak 22.26 Høstens dialog med rektor – orientering 
FAU-leder og rektor gjennomfører dialogmøter med ca. 14 dagers intervaller. Det føres ikke referat 
fra disse møtene. I perioden fra skolestart til dagens FAU-møte har de følgende sakene vært de 
viktigste som har blitt diskutert mellom FAU og skoleledelsen. 

• Buss: Løpende oppdateringer om problemene knyttet til skoleskyss, pågående og planlagte 
tiltak og handlingsrom. 

• Ingen utenfor: Status for gjennomføring av skolens program for bedre sosialt miljø. «Ingen 
utenfor» skal behandles i klassens time, som fra oppstart høsten 2022 er timeplanfestet. 

• FAUs verdiplakat: Rektor er orientert om den årsmøtevedtatte verdiplakaten, som legger 
overordnede føringer for FAUs løpende arbeid. 

• Utfordrende læringsmiljø: Det anerkjennes et utfordrende læringsmiljø ved flere av trinnene. 
Konfliktrådet og politiet er involvert i prosessene som håndteres fra skolens side. 

• Personalets sykefravær: FAU er orientert om at det denne høsten har vært høyt sykefravær i 
personalet, noe som innebærer utstrakt vikarbruk og ytterligere utfordringer for elevenes 
læringsmiljø. 

• Vanntilvenning: Skolen er ikke i rute med å tilby opplæring i vann iht. læreplanens 
kompetansemål for vanntilvenning på 2. trinn. FAU er ikke tilfreds med dette, og vil fortsette 
å følge opp saken mot skoleledelsen. 

Sak 22.27 Post og innkomne saker 

• Marie Midtfjeld fremmet en sak om FAUs arbeid knyttet til gratis skoleskyss. Innspillet ble 
behandlet sammen med sak 22.28. 

Sak 22.28 Handlingsplan for påvirkning på kommunebudsjettet 2023 
Kommunedirektørens forslag til budsjett for 2023 foreslo, ikke overraskende, kutt i gratis skoleskyss 
til elevene ved Os skole. Styret i FAU tok umiddelbart tak i problematikken allerede 27. oktober, og 
har arbeidet etter følgende strategi:  



 
1. Kartlegge de politiske partienes ståsted, og danne et totalbilde av hvor flertallet av 

kommunestyret befinner seg. 
2. Kartlegge den politiske prosessen frem mot votering av de alternative budsjettforslagene. 
3. Formidle partipolitisk relevante argumenter for å verne ordningen med gratis skoleskyss. 
4. Informere foreldregruppen ved de viktigste milepælene. 

Det ser ut til at det er en viss sannsynlighetsovervekt for bevaring av gratis skoleskyss, spesielt om 
man kun teller mandater i kommunestyret. Arbeidet med å kontakte de politiske partiene har 
medført at FAU er blitt invitert til innspillsmøte for budsjettet den 21. november. 

I tillegg til det direkte påvirkningsarbeidet vil FAU sende et innlegg til Halden Arbeiderblad, og 
organisere en markering utenfor rådhuset 16. desember når det endelige budsjettet skal vedtas. 

Sak 22.29 Oppdatering fra KFU 
Oppdatering fra KFU: Maria Lehmann har representert Os skole FAU i KFU-møtene som har blitt 
gjennomført dette skoleåret. KFU er i dag organisert med flat struktur, men med en definert 
kontaktperson med uttalelsesrett. 

Blant sakene KFU har arbeidet med er blant annet Halden kommunes nærmiljøprosjekt, møterytme 
og representasjon opp mot hovedutvalg for undervisning, oppvekst og kultur (HUOK) og skolesekker 
til 1. klasse. 

Eventuelt 
- 

 

Halden, 16.11.22 

Kjetil Østereng 
Sekretær 

 

Tillegg: Styrebeslutninger vedtatt på møte 6.12 

Det ble den 6. desember 2022 avholdt telefon-styremøte med Maria Lehmann og Kjetil Østereng for 
å behandle tre forespørsler av økonomisk art: 

1. Grøt til elever før jul: FAU opprettholder den gode tradisjonen og vedtar å bevilge grøt til 
elevene. 

2. Kontingent til KFU: FAUenes medlemskontingent til KFU er frivillig, men vi anser det som 
relevant å bidra til det kommunale foreldreutvalget både gjennom oppmøte og kontingent. 
Betaling av kontingent pålydende kr. 500,- er vedtatt. 

3. Bidrag til juleball for 7. trinn: Det er søkt om et bidrag fra FAU til gjennomføring av juleball 
for 7. trinn. Selv om FAU støtter elevenes initiativ, er det ikke tidligere tradisjon for å støtte 
slike arrangement. FAU bidrar derimot til det årlige diskoteket som arrangeres for elever ved 
Gimle, Berg og Os skoler som skal begynne på Rødsberg, og vi mener dette er tilstrekkelig. 
Støtte ikke vedtatt. 


